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JEGYZŐKÖNYV 
 

  A jegyzőkönyv a Magyar Szenior Úszók Országos Szövetsége (MSzÚOSz) 

közgyűlésén készült. Az MSZÚOSZ közgyűlésének időpontja 2013.11.15. 18:30 óra, 

helyszíne 6800 Hódmezővásárhely, Ady Endre utca 1 Gyarmati Dezső uszoda emeleti 

aulájában. 

  A jegyzőkönyvet vezeti Miklós Attila ellenjegyezik Pető Csaba Attila és Szakács 

András. 

  Az  MSzÚOSz közgyűlésén részt vesznek a mellékelt jelenléti ív szerint 12 egyesület 

képviselői. 

  Csaba László: beszámol a 2013-as világjátékokról. Torino szervezése, nagyon 

elhúzódott a verseny, alacsony színvonalú volt. Az eindhoveni EB-n sok világcsúcs és 

Európa csúcs született sok résztvevő volt. A torinói világjátékokon a magyar 

egyesületek 31 arany érmet szereztek 

Egyéniben a következő versenyzők értek el első helyezést: 

100 férfi hát 10 01:20,12 Csikány József 
100 női gyors 1 01:01,96 Miskovicz Zsuzsanna 
100 női gyors 4 01:01,46 Marosi Melinda          
100 női gyors 5 01:05,37 Csikány Csilla            
100 női hát 2 01:09,74 Gazda Annamária          
100 női hát 8 02:43,50 Szerdahelyi Mária          
100 női hát 13 02:16,59 Kis Ágnes                     
100 női me11 02:06,44  Kászonyi Ilona             
200 férfi hát 9 02:59,46 Csaba László                
200 férfi hát10 03:03,88 Csikány József            
200 férfi mell 10 03:46,58 Jacob Alfréd            
200 női mell 11 04:33,90  Kászonyi Ilona         
200 férfi vegyes 11 03:26,43 Fábián Béla         
200 női gyors 4 02:21,99 Marosi Melinda         
200 női hát 2 02:33,11 Gazda Annamária          
200 női hát 8 03:43,88 Szerdahelyi Mária 
200 női pille 6 03:17,76 Lázár Rita           
200 női vegyes 2 02:36,79 Gazda Annamária 
200 női vegyes 11 04:29,42  Kászonyi Ilona   
200 női vegyes 13 05:07,89  Kis Ágnes           
400 női gyors 5 05:05,11 508 Csikány Csilla   
400 női vegyes 6 06:20,17 Lázár Rita              
50 férfi gyors 8 00:29,80 Erdélyi Ferenc          
50 férfi hát 8 00:37,63 Erdélyi Ferenc              
50 férfi hát 10 00:35,68 Csikány József            
50 férfi mell 11 00:41,17  Fábián Béla              
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50 férfi pillangó 800:33,55 Erdélyi Ferenc        
50 női gyors 1 00:28,02 Miskovicz Zsuzsanna  
50 női gyors 4 00:28,03 Marosi Melinda           
50 női gyors 5 00:29,57 Csikány Csilla 
50 női hát 2 00:32,251 Gazda Annamária 
50 női hát 500:33,80 Csikány Csilla          
50 női hát 800:47,07 Szerdahelyi Mária    
50 női pille 100:30,49 Miskovicz Zsuzsanna  
50 női pille 200:30,74 Gazda Annamária  
50 női pille 5 00:32,21  Csikány Csilla      
50 női pille 13 01:10,53 Kis Ágnes            
 
Váltóban aranyérmes lett: 
4x50 férfi gyors váltó 280+ Budapest Senior 
4x50 férfi vegyes váltó 200+ Budapest Senior 
4x50 férfi vegyes váltó 280+ Budapest Senior 
4x50 mix gyors váltó 200+ Budapest Senior (Márton, Erdélyi, Csikány, Marosi) 
4x50 mix gyors váltó 280+ Budapest Senior (SZERDAHELYI M.  KASZONYI I.  JACOB A.  BANHIDY A. ) 

4x50 mix vegyes váltó 200+ Budapest Senior (Márton, Erdélyi, Csikány, Marosi) 
4x50 mix vegyes váltó 280+ Budapest Senior (SZERDAHELYI M.  KASZONYI I.  JACOB A.  BANHIDY A. ) 

 

Ezen kívül a világjátékokon 20 egyéni ezüst három váltó ezüst és 12 bronzérmet értek 

el a magyar szeniorok. 

Eindhovenben az Európa bajnokságon, egyéni első helyezést ért el és Európa bajnok: 

200 m női gyorsúszás Marosi Melinda 1970 HUN Budapest Senior 2:16.99 
50 m férfi mellúszás Fábián Béla 1937 HUN Budapest Senior 40.76 
50 m női hátúszás Csikány Csilla 1968 HUN Budapest Senior 33.89 
50 m férfi hátúszás Márton István 1958 HUN Budapest Senior 31.46 
200 m női hátúszás Czifrik Hajnalka 1966 HUN Szechy Tamas Sportiskola 2:43.18 
50 m női pillangóúszás Kis Ágnes 1927 HUN Egri Szenior Uszo Klub 1:11.03 
100 m női gyorsúszás Marosi Melinda 1970 HUN Budapest Senior 1:01.37 
200 m női mellúszás Nagy Erzsébet Éva 1986 HUN Debreceni Szenior Uszo Klub 2:45.67 

Váltóban aranyérmesek: 

4x50 m férfi gyorsváltó  
280-319 Budapest Senior HUN 2:05.18 +1,05 
   Csikány József 43 +1,05 31.87 Fábián Béla 37 +0,80 34.61 
   Csaba László 48 +0,31 28.97 Bánhidy Attila 42 +0,23 29.73 
 
4x50 m férfi vegyes váltó 
280-319  Budapest Senior HUN 2:21.26 +0,97 
   Csikány József 43 +0,97 36.18 Csaba László 48 +0,57 32.24 
    Fábián Béla 37 41.72 Bánhidy Attila 42 +0,56 31.12 

Ezen kívül 12 ezüst és 7 bronzérmet szereztek egyéniben illetve egy ezüstöt és egy 

bronzot váltóban. 
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Barcelonában két fontos döntést hozott a FINA. Alelnök lett Gyárfás Tamás, ami nagy 

elismerés a magyar úszósportnak. 

Megkaptuk a 2021-es úszó, műúszó, műugró, hosszútávúszó és vízilabda VB 

rendezési jogát. Akik megkapják a VB rendezést a következő masters VB-t is 

rendezik. Ez nagy feladat lesz, de van időnk felkészülni. Kérünk meghallgatást 

Gyárfás Tamástól, mert csak a Magyar Úszó Szövetséggel együtt tudjuk megrendezni. 

Múlt héten beszélt Gyárfás Tamással Azt kérte próbáljuk beszervezni a régi nagy 

úszókat, mert velük jobban eladhatók a versenyek. A MÚSZ most sok pénzt kapott. 

Megkérdezte Gyárfás Tamást ebből a szeniorok részesednek-e? A válasz az volt, nem. 

Marik Sarolta: 2015-ben Európa játékokat rendeznek Nizzában. 

Csaba László: Akik a Világjátékokon vagy EB-n aranyérmet nyertek az MSZÚOSZ 

és a HSÚVC vendégül látja a szombati vacsorán. 

Dr. Nagy Norbert: A 2014-es versenynaptárat meg lehetett nézni a honlapunkon. 

Van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése, kérése? 

Szilváné Graffjódi Eszter: Ne rendezzünk három napos versenyt, mert sokan 

dolgoznak. 

Pető Csaba. Egyet ért Szilvánéval. 

Kenéz László: Az 1500 méteres gyorsúszás miatt lett három napos a fedett medencés 

OB idén. 

Marik Sarolta: Gyulán van 1500 méter annak aki szeretne ilyen távon úszni. 

Pólyáné Téli Éva: Szentesen új uszoda épül, lehetséges, hogy ott lesz a május végi 

verseny. 

Csaba László: Aki elfogadja a versenynaptárat szavazzon. A szavazás eredménye 

alapján a közgyűlési határozat a következő: 

KH: 2/2013 Egyhangúlag elfogadták a résztvevők Nagy Norbert: Az MSZUOSZ logót 

szeretnénk levédetni. Az alkotótól megkaptuk az engedélyt. Ezen logó 

felhasználásával egységes felszerelést gyártatnánk le. Így minden egyesület azonos 

felszerelésben, de mégis egyéni sajátossággal rendelkező felszerelésben jelenhetne 

meg. A levédetés összesen 75 ezer Ft-ba kerülne. A Szövetségnek van ennyi pénze a 

számláján. Így a szövetség hivatalosan tudná használni. A jövő év első negyedévében 

ez megtörténhetne. 
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Szakács András: A saját felszerelésre is rá kell tenni. 

Csaba László: Nemzetközi versenyen kérjük meg a résztvevőket, hogy egységes 

felszerelésben vegyenek részt a magyar versenyzők. 

Pető Csaba: Ha van egyéni szponzor, hova lehet felhelyezni a logojukat? 

Dr. Nagy Norbert: A sajátodra, annyit teszel fel, amennyit akarsz. 

Pető Csaba: Ha a szövetségnek lesz szponzora az egyesületeknek másik, akkor lehet 

érdekütközés. 

Csaba László: Nem mindenki vette fe azonos napokon az egyen felszerelést így nem 

tűnt egységesnek a magyar csapat. 

Kenéz László: Külföldön egységesen jelenjünk meg. Belföldön mindenki úgy jelenik 

meg ahogy akar. 

Szilváné Graffjódi Eszter: Az egységes formaruha minden versenyzőnek jó lenne. 

Dr. Nagy Norbert: Indítsuk el a levédést. 

Csaba László: Ki szavaz a levédetés mellett. Egy ellenszavazattal elfogadtuk. A jövő 

évi OB szervezésével kapcsolatban Miklós Attila mondja el mi a javaslat. 

Miklós Attila: a levelezés alapján két lehetőség körvonalazódik. A kérdés az, hogy 

három vagy két napos legyen a 2014-es hódmezővásárhelyi fedett pályás hosszú 

medencés OB. 

Dr. Nagy Norbert: Elméleti vita, mert évente két, három napos versenyről lenne szó. 

Egyik Hódmezővásárhely, másik Gyula. Nem lehet színvonala versenyt két nap alatt 

rendezni. 

Csikány József: Két nemzetközi versenyen voltunk idén. Ezek közül Torinót rosszul, 

Eindhovent jól rendezték. Miért nem lehet nálunk is jól rendezni? A külföldi 

szervezők nem hirdetik ki úgy az eredményeket, hogy megszakítják a versenyt. Miért 

nem tudunk oda hatni, hogy a szervezés miatt ne húzódjon el a verseny? 

Csaba László: Az elnökség adjon tanácsot a ráindításos futamindításra. 

Szilváné Graffjódi Eszter: Az anyagi teher nagy a három napos verseny miatt. A 

technikai felszerelés hiánya miatt nem tudjuk megoldani a verseny gyorsítást. 
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Kenéz László: Az eredményhirdetés fogja meg a rendezést. Két napos versenyt ezért 

nem lehet jól megrendezni. A régi versenyeket három naposnak szervezték első nap 

hosszú táv és 400 vegyes. 

Csaba László: Hosszú távú verseny miatt el kellett menni Eindhovenbe. Köszönjük 

meg annak, aki megrendezi a hosszú távú versenyszámokat. 

Dr. Nagy Norbert: A VB programjával egyezzen meg az OB programja. Próbáltunk 

megoldást találni a hosszú távok rendezzése miatt. 

Pólyáné Téli Éva: Próbáljuk meg az első napon megrendezni a hosszú távot. 

Szakács András: Három naposnak javasoljuk, mert nem lehetséges másképpen 16 

számot megrendezni. 

Csaba László: A javaslatokat meghallgattuk és az elnökség dönt. Az átigazolási 

szabályzatot Nagy Norbert terjeszti elő. 

Dr. Nagy Norbert: felolvassa Marik Sarolta észrevételeit. Azt gondolja, hogy a 

paragrafus helyett pontoknak hívjuk a szabályzatban felsoroltakat. A sportszerződést 

érintő részt kivesszük a szabályzatból. Elfogadom Marik Sarolta javaslatát és az 

elkészített javaslatot. 

Kenéz László: Fölöslegesnek tartom szabályozni az átigazolást. 

Csaba László: Valamilyen szabályt el kell fogadni. 

Kenéz László: Néhány versenyző miatt nem kellene szabályzatot hozni. Az 

alapszabályzatban le kellene szabályozni. 

Kancsó János: Évek óta egyes egyesületek össze-vissza igazolnak versenyzőket világ 

versenyek előtt. Ez érdekeket sért, ezért szabályzatot kell elfogadni. 

Csaba László: Eindhovenből elküldték az összes versenyző nevét, hogy szenior 

úszóként igazolva van-e? 

Csikány József: Fábián Béla 1987 óta Budapesti Senior. 

Szilváné Graffjódi Eszter: Mit jelent a regisztráció, ha ugyan olyan joga van, mint a 

nem regisztrálnak. 

Pólyáné Téli Éva: Volt egy közgyűlés Budapesten ahol a regisztrálást szabályoztuk. A 

versenyrendező szedhet magasabb regisztrációs díjat. 

Dr. Nagy Norbert: A honlapon jelenttessük meg a regisztráltakat. 

Pető Csaba: Csapatonként legyen lekérdezhető. 
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Csaba László: 2 nem és 1 tartózkodással elfogadták, hogy tárgyalni kel a szabályzatot. 

Pontonként tárgyaljuk az átigazolási szabályzatot. Van-e valakinek mondanivalója. Ha 

nincs valakinek mondanivalója? Ha nincs akkor fel teszi a kérdést szavazásra. Ezekkel 

a változtatásokkal ki fogadja el: 2 nem és 1 tartózkodással elfogadjuk átigazolási 

szabályzatot. 

KH: 3/2013 A közgyűlés elfogadta a magyar szenior úszók átigazolási szabályzatát. 

Pólyáné Téli Éva: Vannak hiányosságok a nyilvántartásban ezeket ismertetem. A 

veszprémi klubot felvettük? 

Dr. Nagy Norbert: Nincsenek felvéve, a nevüket már használják 

Pólyáné Téli Éva: Kérjünk listát tőlük. 

Miklós Attila: A Közép és Kelet Európai Szenior Klubok Kupája 2015-ben kerülne 

megrendezésre. 

Csikány József: Ki szervezné meg? 

Miklós Attila: Kecskemét előzetesen jelezte rendezési szándékát. 

Kenéz László: Hódmezővásárhely hajlandó lenne. 

Csaba László: Ki szeretne ilyen versenyt? Egyhangúlag, megszavazták. Levélben 

megkeressük a környező országok csapatait. 

 

  Hódmezővásárhely, 2013.11.15.  

Ellenjegyezték:  Pető Csaba Attila sk  Vezette: Miklós Attila sk 

   Szakács András sk 


